
Superficie 135 m²

Référence 86233381

Prix Prix NC

Chateauneuf-Grasse
Maison à vendre (06740)
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Perchée dans un petit  village au calme, cette splendide maison de village de 135

m² offre une vue pqnorqmiaue epoustouflante. Entièrement restaurée en 2025 avec

des  matériaux  soigneusement  sélectionnés,  elle  révèle  un  charme  provençal

préservé  tout  en  adoptant  un  style  contemporain  discret  et  élégant.  Rare

combinaison  d'authenticité,  de  caractère  et  de  rénovation  haut  de  gamme.  Un

intérieur unique, entre authenticité et raffinement Dès l'entrée, les volumes révèlent

un travail  remarquable  :  Poutres anciennes blanchies,  Murs à  la  chaux aux reliefs

irréguliers, Sols en tomettes d'origine et ...

Nestled in the heart of this elevated village with the most stunning panoramic view,

this beautifully renovated 135 m² home perfectly combines authentic character with

contemporary comfort. Using high-quality materials and refined finishes throughout,

it  offers a warm and elegant atmosphere.Spread across three levels,  the property

features three en-suite bedrooms, a spacious living area with a large fireplace, and

two  terraces  —  including  a  stunning  rooftop  terrace.  From  every  room,  you  can

enjoy  sweeping,  uninterrupted  sea  views,  with  natural  light  flooding  the  interiors

thanks to the full ...

COTE D'AZUR VILLAS

Villa 1, Villantipolis, - 06560 VALBONNE
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